
Radny Miasta i Gminy Kluczbork
Zbigniew Kraj cer

Kluczbork 19.03.2024r.

Burmistrz Miasta i Gminy Kluczbork
pan Jarosław Kielar

Interpelacja Zapytania Radnych

W związku z otrzymanym od mieszkańców gminy Kluczbork pisma,dotyczące mieszkań z zasobów
komunalnych Gminy Kluczbork zwracam się do pana Burmistrza z zapytaniem:

l. Ile gmina Kluczbork posiada mieszkań komunahiych ?
2. Ue mieszkań komunahiych w gmuue Kluczbork jest przystosowane dla osób niepełnosprawnych ?
3. Czy we wszystkich mieszkaniach komunahiych przystosowanych dla osób niepełnosprawnych gminy Kluczbork

mieszkają osoby niepełnosprawne ?(dotyczy też mieszkań wyremontowanych z innych źródeł jak PEFRON).
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